
PROTOKÓŁ NR XXXI/17 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 29 marca 2017 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.35 do godz. 14.45. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 11, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Rafał Klimczak, Mieczysław Studziński, 
Anna Wrzesińska i Ewa Wypych. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak  - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka   - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski  - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Iwona Śmietanka   - Radca prawny, 
· Jacek Cholewa   - Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej  

       w Żychlinie,  
· nadk. Rafał Towalski  - Komendant Komisariatu Policji w Żychlinie,  
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 
Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 

Burmistrza Gminy Żychlin – Pana Grzegorza Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana 
Zbigniewa Gałązkę, Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów 
Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następująca zmianę: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – złożył wniosek o wycofanie w punkcie 
„5. Podjęcie uchwał  sprawach:” podpunktu g) o brzmieniu: 
„g) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i 

krzewów na terenie gminy Żychlin.” 
Wówczas podpunkty h) i i) staną się podpunktami g) i h). 
 
Innych zmian nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku Burmistrza Gminy Żychlin. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie „5. Podjęcie uchwał  
sprawach:” wycofać podpunkt g) o brzmieniu: 
„g) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i 

krzewów na terenie gminy Żychlin.” 
a podpunkty h) i i) stały się podpunktami g) i h) 
głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  
3. Zapytania i wolne wnioski. 
4. Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacja o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania KP w Żychlinie w 2016 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
b) o zmianie Uchwały Nr XXVIII/142/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 

2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 
d) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie, 
e) uchylenia Uchwały Nr XXIX/150/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 lutego 2017r. 

w sprawie projektu sieci prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, 

f) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2017 rok”, 

g) wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci 
służebności drogi kolejowej, obciążających nieruchomość stanowiącą własność 
Gminy Żychlin, 

h) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym (dotyczy 
nieruchomości położonej w Żychlinie przy ul. Narutowicza). 

6. Przyjęcie informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 
2016 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na 
lata 2013-2016” w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu wspierania 
rodziny za 2016 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 15 listopada 2016 r. 
do 16 marca 2017 r. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
10. Sprawy różne. 
11. Przyjęcie Protokołu Nr XXX/17 z dnia 28 lutego 2017 r.  
12. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że Pan Leszek Kwiatkowski został wybrany na 
radnego w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w Żychlinie, które odbyły się w dniu 
12 marca 2017 r. 
Następnie poprosiła Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pana Jacka Cholewę                    
o wręczenie Panu Radnemu zaświadczenia o wyborze. 
 
Jacek Cholewa – Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Żychlinie wręczył 
radnemu Leszkowi Kwiatkowskiemu zaświadczenie o wyborze składając gratulacje. 
 



 3 

Przewodnicząca Rady – na podstawie art. 23 a ustawy o samorządzie gminnym radni przed 
przystąpieniem do wykonywania mandatu składają ślubowanie. Zgodnie z ustawą 
ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani radni powstają i 
wypowiadają słowo: „ślubuję”. 
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: 
„Tak mi dopomóż Bóg” 
Następnie poprosiła wszystkich o powstanie i odczytała tekst ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców.” 
Poprosiła Pana Leszka Kwiatkowskiego o złożenie ślubowania poprzez wypowiedzenia 
słowa: „ślubuję”: 
 
Leszek Kwiatkowski – złożył ślubowanie poprzez wypowiedzenie słowa: „ślubuję”. 
 
Przewodnicząca Rady wraz Burmistrzem Gminy Żychlin pogratulowali radnemu wyboru 
życząc owocnej pracy na rzecz lokalnej społeczności, wręczyli kwiaty i drobne upominki.  
 
 
Do p-tu 3. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
W tym punkcie nie zgłoszono żadnych zapytań ani wolnych wniosków. 
 
 
Do p-tu 4. Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacja 
o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania KP w Żychlinie             
w 2016 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do sprawozdania                         
z działalności Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacja o stanie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego na terenie działania KP w Żychlinie w 2016 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rolna, Rozwoju, Rewizyjna i Oświaty przyjęły sprawozdanie z działalności 
Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informację o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie działania KP w Żychlinie w 2016 r. 
 
Do sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności 
Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie działania KP w Żychlinie w 2016 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacji         
o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania KP w Żychlinie               
w 2016 r. głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacja o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania KP w Żychlinie w 2016 r. 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2017 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok  
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/158/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) o zmianie Uchwały Nr XXVIII/142/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 
2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVIII/142/17 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej, 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
o zmianie Uchwały Nr XXVIII/142/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 2017 r.              
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr 
XXVIII/142/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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Za podjęciem projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVIII/142/17 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/159/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie dostosowania 
sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/160/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Żychlinie. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 
w Żychlinie głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”   -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/161/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) uchylenia Uchwały Nr XXIX/150/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 lutego 
2017r. w sprawie projektu sieci prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 
XXIX/150/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 lutego 2017r. w sprawie projektu sieci 
prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/150/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 lutego 
2017r. w sprawie projektu sieci prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Nr XXIX/150/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 lutego 2017r. w sprawie 
projektu sieci prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/150/17 Rady Miejskiej 
w Żychlinie z dnia 10 lutego 2017r. w sprawie projektu sieci prowadzonych przez Gminę 
Żychlin publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/162/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2017 rok”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Żychlin na 2017 rok”. 
 
OPINIA KOMISJI: 
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Komisja Rolna (2 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty               
(4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2017 rok”. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Żychlin na 2017 rok”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2017 
rok” głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/163/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci 
służebności drogi kolejowej, obciążających nieruchomość stanowiącą 
własność Gminy Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, 
obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci 
służebności drogi kolejowej, obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy 
Żychlin. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, 
obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych 
praw rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, obciążających nieruchomość 
stanowiącą własność Gminy Żychlin 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/164/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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h) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym (dotyczy 
nieruchomości położonej w Żychlinie przy ul. Narutowicza). 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 
niezabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości niezabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie 
bezprzetargowym głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXI/165/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Przyjęcie informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii” za 2016 r. 
 
Do przedłożonej informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 2016 
r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji z realizacji „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii” za 2016 r. 
 
Za przyjęciem informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 2016 
r. głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
 
Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 2016 r. stanowi 
załącznik do protokołu. 
   
 
Do p-tu 7. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny                     
w Gminie Żychlin na lata 2013-2016” w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań 
z zakresu wspierania rodziny za 2016 r. 
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Do przedłożonego sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny                 
w Gminie Żychlin na lata 2013-2016” w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań                   
z zakresu wspierania rodziny za 2016 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na lata 2013-2016” w tym z realizacji przez 
MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2016 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Żychlin na lata 2013-2016” w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu 
wspierania rodziny za 2016 r. głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
 
Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na 
lata 2013-2016” w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu wspierania 
rodziny za 2016 r. stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do p-tu 8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                    
15 listopada 2016 r. do 16 marca 2017 r. 
 
Do przedłożonego sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                    
15 listopada 2016 r. do 16 marca 2017 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Burmistrza 
Gminy Żychlin za okres od 15 listopada 2016 r. do 16 marca 2017 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                    
15 listopada 2016 r. do 16 marca 2017 r. głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 15 listopada 2016 r. do 
16 marca 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do p-tu 9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Ze względu na brak zapytań i wolnych wniosków nie udzielano odpowiedzi. 
 
 
Do p-tu 10. Sprawy różne. 
 
Paweł Wachowiak – zapytał, czy otrzyma informację na temat kosztów oświetlenia ulicznego. 
 
Grzegorz Ambroziak – przystąpiliśmy do Grupy Zakupowej energii elektrycznej, dzięki 
czemu mamy oszczędności na zakupie energii elektrycznej w wysokości 43% w stosunku do 
cen obowiązujących na rynku. W przeliczeniu na kwoty, są to oszczędności rzędu 220.000 zł. 
Rozmawialiśmy swego czasu o modernizacji oświetlenia ulicznego, jednakże tak naprawdę 
został jeden partner do rozmowy w tym zakresie ze względu na to, iż poszczególne lampy 
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oświetleniowe należą do różnych zakładów. W związku z czym ze względu na pozyskane 
oszczędności zaproponował, aby dokonać włączenia nowych opraw oświetleniowych, które 
kilka lat temu zostały wyłączone i doświetlić zarówno teren miasta jak i gminy. Włączając 365 
sztuk lamp zamkniemy się kwotą 143.000 zł. 
 
Paweł Wachowiak – zapytał, jaka kwota została wydana na oświetlenie uliczne w 2016 r.? 
 
Grzegorz Ambroziak – nie pamięta w tej chwili, jaka kwota została wydatkowana, będzie to 
do sprawdzenia. Wydatkowanie środków na oświetlenie było na podobnym poziomie w ciągu 
ostatnich lat. 
 
Józef Kowalski – przy sklepie DINO jest nieświecąca lampa, prosi o interwencję w tej 
sprawie. 
 
Grzegorz Ambroziak – został tam wymieniony słup energetyczny i nasza lampa została 
przepięta na nowy słup, ale w wyniku awarii nie jest ta lampa włączona, temat jest zgłoszony 
do Zakładu Energetycznego. 
 
Józef Kowalski – zapytał, kiedy zostanie zlikwidowany hydrant przy moście za cukierenką? 
 
Marek Jabłoński – zdroje, które są wyniesione na zewnątrz, są to zdroje dla gminy. Jeśli 
okaże się niepotrzebny w tym miejscu, zostanie zlikwidowany.   
 
Zbigniew Gałązka – mamy takie sytuacje, że mieszkańcy, którzy nie płacą za wodę, zostają 
odłączeni, a gmina ma obowiązek wodę mieszkańcom dostarczyć, stąd takie zdroje znajdują 
się na terenie miasta. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w Żychlinie: 
- pismo przekazane przez Burmistrza Gminy Żychlin o 

udzielenie informacji, czy możliwe byłoby dofinansowanie przez gminę zakupu samochodu 
dla Komisariatu Policji w Żychlinie, 

- zaproszenie od miasta Brody na Ukrainie w celu nawiązania 
współpracy partnerskiej, 

- ze Starostwa Powiatowego w Kutnie pismo dotyczące 
diagnozy gospodarowania wodami, 

- pismo dotyczące zmiany nazewnictwa ulic – w związku z 
ustawą dekomunizacyjną musimy dokonać zmiany nazewnictwa ulic do 2 września 2017 r., 

- z Regionalnej Izby Obrachunkowej wpłynęła uchwała o 
możliwości sfinansowania deficytu budżetowego oraz pismo informujące, że RIO nie 
będzie badać uchwały dotyczącej zasad finansowania usuwania wyrobów azbestowych. 

Poinformowała, iż sprawa dofinansowania zakupu samochodu dla Policji oraz nazewnictwa 
ulic zostanie przekazana do Komisji Rolnej. 
 
Grzegorz Ambroziak – przekazał kopię Karty Samorządności w celu zapoznania się z nią 
przez radnych w związku z tym, że w ostatnim czasie odbiera się samorządom ich 
kompetencje, zmienia się przepisy bez żadnego konsultowania.  
Następnie przedstawił sprawę zmian oświatowych w naszej gminie – w kwestii kadrowej na 41 
nauczycieli gimnazjum, które będzie wygaszane, musieliśmy podjąć interwencję                         
w przypadku 26 nauczycieli, przy czym części nauczycieli brakuje od 1 do 3 godzin do 
dopełnienia pensum. Przy tworzeniu arkuszy organizacyjnych szkół, staramy się tak 
normalizować etaty, aby nie powstawały nadgodziny. Na ten czas, wynik jest taki, że żaden 
nauczyciel etatowy nie straci pracy. Udało nam się również zatrzymać nauczycieli, którzy mieli 
zatrudnienie na czas określony. 



 11

Musimy być przygotowani na to, że w naszej gminie będą powstawały mało liczne klasy, tak 
żeby nie tylko uniknąć utraty pracy przez nauczycieli, ale też poniesienia kosztu społecznego i 
finansowego.   
 
Przewodnicząca Rady przekazała dalsze prowadzenie Sesji Panu Robertowi Witeczkowi – 
Wiceprzewodniczącemu Rady. 
 
Zbigniew Gałązka – w związku z reformą oświaty, aby nie dokonywać dwuzmianowości                    
w szkołach, należy dostosować nowe pomieszczenia na sale lekcyjne oraz wygospodarować 
pomieszczenia pomocnicze, typu toalety, szatnie itp. dostosowane do wieku dzieci. 
W budynku gimnazjum trzeba będzie dostosować toalety i szatnie dla dzieci młodszych, 
należy wykonać instalację 12 hydrantów zgodnie z wymogami. Należało będzie zakupić 
pomoce naukowe dla klas 7-8. 
Wstępne koszty to około pół miliona na jedną szkołę, czyli na dwie szkoły mamy łączny 
przybliżony koszt miliona złotych. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy nauczyciele gimnazjum wiedzą, że nie stracą 
pracy? 
 
Grzegorz Ambroziak – nauczyciele gimnazjum nie zostali jeszcze o tym poinformowani, gdyż 
były to dopiero wstępne wyliczenia liczby godzin. Informacje zostaną przekazane 
nauczycielom, gdyż już będą zatwierdzone arkusze organizacyjne szkół. 
W sprawie kolejnych kroków w zakresie reformy oświaty, radni będą na bieżąco informowani. 
 
Zbigniew Gałązka – odniósł się do sprawy pociągnięcia sieci kanalizacyjnej w ul. 
Żeromskiego – zgłosili się mieszkańcy ul. Żeromskiego, aby przed modernizacją tej ulicy 
wykonać im kanalizację sanitarną, rozważaliśmy tę kwestię, jeśli wykonalibyśmy dwa odcinki 
sieci na 220 m i 150 m, szacunkowy koszt to około 500.000 zł. 
 
Grzegorz Ambroziak – myśli, że na kolejne posiedzenia komisji Rady będziemy już znali 
więcej szczegółów co do kosztów wykonania sieci kanalizacyjnej i będziemy mogli 
przedstawić radnym konkretne rozwiązania. 
 
  
Do p-tu 11. Przyjęcie Protokołu Nr XXX/17 z dnia 28 lutego 2017 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
  
Za przyjęciem Protokołu Nr XXX/17 z dnia 28 lutego 2017 r.  
głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 12. Zakończenie obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział            
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXXI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 



 12 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 


	Przewodnicząca Rady poinformowała, że Pan Leszek Kwiatkowski został wybrany na radnego w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w Żychlinie, które odbyły się w dniu 12 marca 2017 r.
	Następnie poprosiła Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pana Jacka Cholewę                    o wręczenie Panu Radnemu zaświadczenia o wyborze.

